
Inspraakverslag Waterplan Maassluis 2008-2015 
 

Inspraakprocedure 

Het concept-waterplan Maassluis heeft in de periode van 1 t/m 15 oktober 2008 ter inzage 
gelegen. Voorafgaand aan de formele inspraak zijn op 18 december 2007 en 22 april 2008 
klankbordgroep bijeenkomsten gehouden. Tijdens deze avonden is een aantal reacties op 
het concept waterplan ontvangen. Deze reacties zijn opgenomen in het verslag van de 
klankbordgroep. Tijdens de inspraak procedure heeft een inspraakbijeenkomst plaats 
gevonden. De reactieformulieren die op deze avond zijn binnengekomen beschouwen de 
partijen als een zienswijze. Er zijn 11 inspraakreacties ontvangen.  

 

Doel en inhoud eindverslag 

Ter afronding van de inspraak maken de gemeente Maassluis en het Hoogheemraadschap 
van Delfland dit eindverslag. Het eindverslag bevat: 

− een overzicht van de gevolgde inspraakprocedure; 

− een weergave van de zienswijzen die tijdens de inspraak mondeling of schriftelijk 
naar voren zijn gebracht; 

− een reactie op de zienswijzen, waarbij met redenen omkleed wordt aangegeven 
op welke punten al dan niet tot aanpassing van het concept waterplan wordt 
overgegaan. 

 

Dit eindverslag zal met het definitieve waterplan worden aangeboden aan de raad en de VV 
van Delfland en voor vaststelling.  
 

Zienswijzen: 

Ingediend 
door: 

Zienswijze: Antwoord: Aanpassen 
concept 
waterplan: 

P.C. 
Stamperius 

 

Het is gewenst om voor 
de periode dat het 
waterplan wordt 
vastgelegd (2008-2015) 
tussenevaluaties uit te 
voeren met de 
klankbordgroep. 

Het is belangrijk om de voortgang en 
het proces van realisatie van de 
maatregelen die voortkomen uit het 
waterplan gezamenlijk met de 
inwoners van Maassluis te bewaken 
en een breed draagvlak te behouden 
voor het waterplan. 

 

 

§ 9.4 wordt 
hierop 
aangevuld. 



Ingediend 
door: 

Zienswijze: Antwoord: Aanpassen 
concept 
waterplan: 

P.C. 
Stamperius 

Het is mij niet duidelijk 
welk ecologisch 
streefbeeld in 
gekwantificeerde zin u 
nu voor heeft voor de 
Maassluise wateren. 

Het waterplan voorziet niet in nader 
uitgewerkte ecologische 
streefbeelden voor de watergangen 
van Maassluis, maar bevat wel de 
maatregelen die nodig zijn om te 
voldoen aan waterkwaliteitsnormen 
en ecologische normen vanuit 
Europa (Kaderrichtlijn Water, 
resultaatsverplichting) en vanuit Rijk 
en provincie 
(inspanningsverplichting). 

 

nee 

P.C. 
Stamperius 

Op welke manier bent u 
van plan de de kennis 
over water bij de 
schooljeugd te 
vergroten? 

Het hoogheemraadschap heeft een 
watereducatieprogramma ontwikkeld 
voor VMBO, HAVO, VWO. Er zal 
daarnaast gebruik worden gemaakt 
van de al lopende educatietrajecten 
bij de Unie van Waterschappen en 
het Centrum voor Natuur en Milieu 
van Maassluis. 

 

nee 

P.C. 
Stamperius 

Paraaf 2.6.7. “Het 
Waterfonds” is het nu 
zo dat het geld dat in 
dit fonds apart wordt 
gezet kan worden 
uitgegeven buiten de 
gemeente Maassluis? 
Wie beheert het 
Waterfonds? 

Het op te richten waterfonds is strikt 
bedoeld voor de gemeente 
Maassluis, de gemeente zal ook dit 
waterfonds beheren. 

In § 2.5.7 zal 
expliciet 
worden 
gemaakt dat 
het op te 
richten 
waterfonds 
exclusief voor 
de gemeente 
Maassluis is. 

C. Kalkman Is er voldoende ruimte 
voor de kwartelsingel 
van 11 meter breed 
aangezien er op 
hetzelfde stuk grond 
ook huizen komen en 
er een persleiding door 
loopt? 

Aan de uitvoering van de 
Kwartelsingel liggen ruimtelijke 
planuitwerkingen ten grondslag 
waarin rekening is gehouden met de 
ruimtelijke situatie van de huizen en 
de persleiding. 

nee 



Ingediend 
door: 

Zienswijze: Antwoord: Aanpassen 
concept 
waterplan: 

T. Bruinings-
Burger 

De flats op de Mgr. 
W.M. Bekkerslaan 
hebben in de kelders 
regelmatig last van 
wateroverlast. Ondanks 
herhaald bellen, en 
verschillende pogingen 
treed het probleem nog 
steeds op, kan hier wat 
aan gedaan worden? 

De genoemde overlast betreft 
grondwateroverlast binnen het 
gebied van de Sluispolder. Dit 
knelpunt heeft nadrukkelijk aandacht 
in het waterplan en bij de gemeente 
Maassluis. In § 7.2 wordt de 
oplossingsrichting aangegeven 
waarbij de bewoners goed worden 
betrokken bij de uitwerking van de 
mogelijke oplossingen. 

 

nee 

Mevr. L.J. van 
Duinen 

Na een hevige 
regenbui is het de 
bedoeling dat een wadi 
na 12 uur weer droog 
is. De wadi’s in het 
waterplan zijn gepland 
in een buurt met veel 
kinderen, veelal van 
allochtone afkomst die 
vaak alleen buiten zijn. 
Deze kinderen leren 
vaak pas op de lagere 
school zwemmen. 
Bestaat er dan geen 
groot gevaar op 
verdrinking voor deze 
kinderen? 

Hoeveel wadi’s komen 
er?  

Het ligt in de bedoeling van de 
gemeente en van Delfland om de 
verdere uitwerking van de 
watertransportstrook in Maassluis 
gezamenlijk op te pakken met de 
bewoners. Wadi’s en het 
bijbehorende oppervlak en aantal, 
zijn onderdeel van een mogelijke 
uitwerking van deze 
watertransportstrook. Hierbij zal 
rekening worden gehouden met de 
kwaliteit van de bestaande 
groenstructuur. 

nee 

Mevr L.J. van 
Duinen 

Op blz 40 van het 
waterplan is sprake van 
bodemverontreiniging 
in Maassluis-West. Blijft 
dit zo of wordt er iets 
aan gedaan? 

In het waterplan wordt ten behoeve 
van de waterstructuur rekening 
gehouden met de aanwezige 
bodemverontreiniging. Het waterplan 
heeft niet als doel maatregelen te 
nemen tegen 
bodemverontreinigingen. 

 

 

nee 



Ingediend 
door: 

Zienswijze: Antwoord: Aanpassen 
concept 
waterplan: 

B.N. Baart Zijn er maatregelen 
nodig en bedacht voor 
de wijk ‘t Hooft 
(buitendijks)? 

In het waterplan wordt in § 4.2.2 en 
4.3 voorgesteld in geval van 
hoogwater keerschotten aan te 
brengen. 

 

nee 

W. Goedknegt De drainageleidingen 
op de sloot bij de 
Walmolen veroorzaken 
wateroverlast bij hoge 
waterstanden in de 
sloot. Is daar iets aan te 
doen? 

 

Deze wateroverlast was tot dusver 
niet bekend bij gemeente en 
hoogheemraadschap. Ook bij de 
klankbordgroep is dit probleem niet 
naar voren gekomen. Met de 
betreffende bewoner zal ter plaatse 
de situatie van de drainageleidingen 
worden beoordeeld. Indien nodig 
worden specifieke maatregelen 
getroffen.  

 

nee 

A. M. de Reuver Ik verzoek u alsnog in 
het waterplan op te 
nemen dat een 
onderzoek zal worden 
ingesteld naar het 
openen van de 
historische Monsterse 
sluis voor de 
waterhuishouding en 
de watersport. 

 

De gemeente Maassluis is van 
mening dat de voordelen van het 
openen van de Monsterse sluis ten 
behoeve van de watersport niet in 
verhouding staan tot de kosten die 
dit met zich meebrengt. Voor de 
waterhuishouding is de vismigratie 
het enige knelpunt dat zich hier 
voordoet waarvoor een betaalbaar 
en kosteneffectief voorstel is gedaan 
(§ 7.2).  

 

nee 

J. Baart Het water loopt van de 
kademuren niet terug 
de nieuwe waterweg in 
maar naar het laagste 
punt in de wijk ’t Hooft, 
de Cronjestraat. Kunt u 
daar in het waterplan 
rekening mee houden? 

Zoals hierboven aangegeven 
worden bij ’t Hooft keerschotten 
geplaatst. Hoewel de details nog niet 
bekend zijn, is het de bedoeling de 
schotten tussen muren in te plaatsen 
waardoor de schotten en de muren 
een afdoende belemmering voor het 
water uit de Nieuwe waterweg 
vormen. Hierdoor zal naar onze 
verwachting geen water meer uit de 
Nieuwe Waterweg de wijk in komen. 

nee 



 
 


